
 

Wyniki konsultacji społecznych dotyczących projektu„Strategii Rozwoju Gminy Powidz na lata 2017-2027” 

 

I. Ogłoszenie konsultacji. 
Zarządzenie  Nr  177/17 Wójta  Gminy  Powidz z dnia  26 października  2017 r. w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji dotyczących projektu „Strategii Rozwoju Gminy Powidz  na lata 2017-2027”. 

II. Podstawa prawna. 

Konsultacje zostały przeprowadzone na podstawie art. 5a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie                     

gminnym (Dz. U. z 2017 r. poz. 1875)   oraz Uchwały Nr XXVII/159/16 w sprawie określenia zasad i trybu                        

przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy  Powidz. 

III. Cel konsultacji. 
Celem konsultacji, oprócz zebrania uwag i opinii do projektu programu, było włączenie w prace                                     

nad ostateczną wersją dokumentu, możliwie szerokiej grupy przedstawicieli organizacji oraz mieszkańców.  

IV. Forma konsultacji. 
- otwarte spotkanie informacyjno – konsultacyjne dla mieszkańców  Gminy Powidz – Dom Kultury  w Powidzu – 

6 listopada 2017 r., godz. 17.00, 

- zgłaszanie uwag i opinii na wskazany adres poczty elektronicznej. Jako adres poczty elektronicznej, na który 

można zgłaszać opinie i uwagi do konsultowanego projektu wskazano adres: ug@powidz.pl.  

V. Termin konsultacji. 

Konsultacje przeprowadzone zostały w terminie od 26 października do 10 listopada 2017 r.  

VI. Przebieg konsultacji. 
Podczas spotkania w Domu Kultury, w którym uczestniczyło 27 osób, zgłoszono następujące sprawy: 

1) Wójt Gminy Powidz – Jakub Gwit: 

- zgłosił potrzebę zmiany zapisu w działaniu 1.1.1. mówiącego o próbie zmiany kategorii dróg powiatowych                        

na klasę dróg wojewódzkich, z uwagi na zmiany przepisów, z których wynika, że nie będzie konieczne 

przekwalifikowanie dróg, by uzyskać wsparcie na ich przebudowę z zewnątrz; 

- zaproponował wpisanie do Strategii propozycji utworzenia wraz z pięcioma gminami, w ramach Związku Gmin 

Powidzkiego Parku Krajobrazowego, ekomuzeum, gdzie jednym z aspektów byłyby produkty lokalne; 

- zwrócił uwagę, że wśród aspektów społecznych istotnym zagadnieniem jest poprawa dostępności do usług 

rehabilitacyjnych; 

- odnośnie kwestii mariny – działania 2.3.1. – zasugerował, że w Powidzu nie da się stworzyć tak dużej mariny, 

która obsłużyłaby wszystkie jednostki pływające więc właściwszym byłoby pobudowanie kilku mniejszych marin 

wzdłuż brzegu Jeziora Powidzkiego; 

- zasugerował, że należy rozważyć, czy w Strategii Rozwoju wspomnieć o opracowanym w międzyczasie Programie 

Rewitalizacji  i zamieszczonych w nim zadaniach;  

2) p. Halina Ganińska – Prezes Towarzystwa Przyjaciół Powidza:  

-  zasugerowała ujęcie w opracowaniu informacji o strugach i podkreślenie znaczenia ochrony zasobów 

przyrodniczych przed degradacją; 

- zwróciła uwagę na błędny zapis w działaniu 3.5.4. dotyczącym regat – wskazała, że regaty ciągle są obecne więc 

nie może być mowy o powrocie; 

- zaproponowała wpisanie do opracowania organizacji imprezy polsko – amerykańskiej; 

- zasugerowała wzmocnienie systemu przepływu informacji o imprezach i różnych wydarzeniach kulturalnych                        

w Gminie; 

3) radna  Lucyna Kasprzyk zwróciła uwagę na potrzebę wprowadzenia ułatwień dla osób niepełnosprawnych,                      

zniesienia barier architektonicznych. 

 

Podczas spotkania wiele osób zwracało uwagę na potrzebę ochrony Jeziora Powidzkiego. Podjęto także temat bazy 

amerykańskiej w Powidzu i możliwych form współpracy z wojskiem amerykańskiej. 

 

Zgłoszona została jedna propozycja drogą elektroniczną. Zasugerowano ujęcie w Strategii działania dotyczącego 

ponownego uruchomienia kolejki wąskotorowej z Gniezna. 

 

Uwagi, sugestie i propozycje zgłoszone podczas konsultacji społecznych zostaną uwzględnione w Strategii 

Rozwoju Gminy Powidz.  

         Wójt Gminy Powidz 

             /-/ Jakub Gwit 

Powidz, dnia 14.11.2017 r. 
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